
 
 

Bestyrelsesmøde 
Referat og dagsorden  

 (Mandag den 03. Februar kl. 17.00, Gammel Hellebæksvej 63, Helsingør Hallerne) 
 
Deltagere: Bestyrelsen samt svømmeskoleleder Mia Skov. Gæster: Jesper Berthelsen og Jonas 
Gaudesen fra den tidligere bestyrelse 

 
Fraværende: Merethe Seefeldt  
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsordenen 
 

2. Gennemgang af klubbens økonomi og økonomiske styring (Jesper og Jonas fra den 
tidligere bestyrelse) 

-  Jesper, som er tidligere kasserer, fortalte om den dårlige økonomi som den 
tidligere bestyrelse overtog. Der var desværre et stort underskud i klubben og den 
tidligere bestyrelse har gjort et stort stykke arbejde for at rette op på økonomien. 
Der blev gjort et stort oprydningsarbejde i blandt andet klubbens udgifter og der 
blev lagt en plan for klubbens økonomi fremadrettet. Der blev blandt andet lavet 
en likviditetsprognose, så man fremadrettet kendte til klubbens fremtidige 
udgifter. 

- Jesper overleverede vigtige informationer om lagring og styring af økonomiske 
data i klubben. 

- Jonas fra den tidligere bestyrelse fortalte om apv. og hvilke krav der stilles til 
arbejdspladsvurdering og sikring af medarbejderne 

 
3. Status på ønskerne om tilbagebetaling af kontingent (Mia)  

- Mia fortæller, at der desværre er udfordringer med tilbagebetalingerne. Det kan 
ikke ske igennem vores IT system, da der er gået for lang tid fra medlemmerne 
indbetalte. Det betyder at der nu skal indhentes reg. og konto nr. på alle dem der 
ønsker deres penge retur. Herudover bliver det langt med omfattende og 
tidskrævende at få pengene ført retur til medlemmerne. Mia har været i kontakt 
med Zakobo herom. De kan desværre ikke hjælpe og forklare at det er lovgivning 
der gør udfaldet.  

- Rasmus kontakter alligevel banken for at høre om der skulle være en anden 
mulighed.  

 
4. Gennemgang af arbejdet med klubbens undervisningsafdeling (Mia) 

- Mia gennemgik arbejdet med undervisningsafdelingen. Der arbejdes videre på at 
lave en stor undervisningsbog til trænerne som fremadrettet skal kvalitetssikre og 
streamline undervisningen i klubben. Mia har også undersøgt hvordan vi i vores IT 
system sikre vores blivende medlemmer deres pladser på de allerede valgte hold. 
Mia har også været i dialog med Zakobo og har sikret os et nedslag på 50 % af 



 
prisen på vores IT system i 2025. Dette sker på baggrund af klubbens situation. 
Zakobo overfører penge retur til klubben. 

- Mia har også været i dialog med kommunen om fremtidens skolesvømning, som 
igen vil starte op i 2026. Mia holder dialogen med kommunen omkring 
samarbejdet og planlægningen.  

- Mia præsenterede den nye hold opbygning for bestyrelsen og hvilke tanker der 
ligger bagved.  
 

 
5. Status på samarbejdsaftale med Hørsholm Svømmeklub (Troels) 
- Troels fortalte at han har haft et super godt møde med Hørsholm. De resterende 

konkurrence svømmere svømmer nu sammen med Hørsholm i et samarbejde da de også 
er lukket ned. Svømmerne svømmer i Engholm og Blovstrød 

 
6. Fremtidens “Helsingør Svømmeklub” - tilbud fra DGI. 

- Det besluttes at der tages imod DGI undervisningstilbud som skal klæde 
bestyrelsen bedre på til fremtiden. 

- Mia og flere fra bestyrelsen deltager i årsmødet i Roskilde. Vores formand Troels 
skal holde et oplæg om den periode klubben har været igennem i forbindelse med 
den pludselige nedlukning af svømmehallen. 

 
7. Fordeling af opgaver i bestyrelsen 

- Jens Jakob Thorhauge Andersen er ny kasserer og Christian Widding er 
næstformand. Det besluttes, at man fordeler opgaver, som der skal tages hånd om 
ud på bestyrelsesmøderne. Mia indhenter børneattest på bestyrelsen, Jens Jakob 
giver Mia adgang til banken så tilbagebetalinger kan ske derfra, hvis det ikke 
lykkes at få hul igennem til tilbagebetaling.  

 
8. Næste møde 

- Næste møde bliver d. 10 marts kl. 17  
 

9. Evt  
 
 
 

 
 
 


